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Valkenburg a/d Geul 15 juni 2019. 

 

 

Van: raadsfractie VSP. 

 

 

Aan: Griffie Valkenburg a/d Geul. 

 

 

Betreft: informatieve vragen jaarrekening 2018 en Kadernota 2019. 

 

Accountantsverslag. 

 

1. Door de accountant is aangegeven dat er door de raad niet goedgekeurde besluiten zijn die 

door het goedkeuren van de jaarrekening legitiem worden. Kunt u aangeven welke dit 

zijn en over welke bedragen we hier spreken? 
 

2. De reserves t.b.v. langlopende projecten maken een groot deel uit van de door de 

accountant aangegeven 93% reserves. Is het mogelijk om eens goed naar deze project 

reserves te kijken en een maximale duur aan deze projecten te koppelen? 

 

3. Uit de steekproeven van de accountant is gebleken dat er een onzekerheid bestaat 

betreffende de aanbestedingen (overkoepelende opdrachten). Hoe wilt u dit in de 

toekomst ondervangen? Begrijpt u dat dergelijke misverstanden naar de buitenwacht 

het beeld geeft van vriendjespolitiek? 

 

4. In het kader van beveiliging van de ICT - infrastructuur en de hiermee in direct gekoppeld 

de gegevens heeft de accountant de opmerking geplaatst dat dit op dit moment niet ideaal 

geregeld is. In het kader van gegevensbescherming zien we graag dat er spoedig actie 

hieromtrent genomen wordt. Wanneer kunt u dit realiseren? 

 

Jaarrekening 2018. 

 

1. Blz. 5. In het kader van het vergroten van de veiligheid en leefbaarheid binnen het 

centrumgebied van onze gemeente is cameratoezicht gerealiseerd. In 2018 heeft een 

uitbreiding plaatsgevonden met de locaties Walramplein en Cauberg.  

Het cameratoezicht zal in 2019 worden gecompleteerd. Welke gebieden zullen nog 

worden toegevoegd? 

 

2. Blz. 6. In het kader van de bestuurlijke aanpak van criminaliteit zijn door diverse 

medewerkers een aantal Bibob-cursussen gevolgd. Dit heeft ertoe geleid dat Bibob bij 

vastgoedtransacties en grote bouwaanvragen beter wordt toegepast. Graag reactie van 

het geconstateerde. 
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3. Blz. 9. Vanuit verkeersoogpunt is in 2018 een belangrijke bijdrage geleverd aan de 

reconstructie van het Walramplein. Het nieuwe ontwerp is inmiddels uitgevoerd. 

Daarnaast heeft de raad in 2018 een belangrijk besluit genomen over de totstandkoming 

van een nieuw Mobiliteitsplan voor onze gemeente. Dat zal vooral in 2019 verder vorm 

krijgen. Wanneer? 

 

4. Pag. 11. Thema 2 parkeren. I.v.m. invoeren digitaal parkeren. Kunt u ons aangeven 

of hier nog veel klachten over binnengekomen zijn? 
 

5. Blz. 12. De beleidsmedewerker Verkeer, Mobiliteit, Parkeren en Openbare Verlichting 

besteedt veel tijd aan operationele werkzaamheden, zoals het plaatsen van borden, het 

regelen van verkeersmaatregelen en het adviseren over openbare verlichting. Plaatst de 

beleidsmedewerker zelf de borden? 

 

6. Pag. 28. Thema 3 evenementen en citymarketing resultaten 2018. M.b.t. het WK 

veldrijden is het gewoon een grote schande dat wij nog geen afrekening hebben van de 

provincie. Dit evenement was begroot op € 150.000. Daar hebben wij als gemeente 

inmiddels € 160.000 bij moeten lappen. Wanneer kunnen wij nu eens eindelijk de 

eindafrekening tegenmoet zien? 
 

7. Pag. 56. Resultaten 2018. M.b.t. het vastgestelde bestemmingsplan kinderspeelboerderij 

Hekerbeekweg 84. Graag de laatste stand van zaken? 

 

8. Blz. 125 e.v. Grondbeleid. Resultaten Villa via Nova, De Leeuwterrein, Centrumplan => 

Eindresultaat € 0,-. Met betrekking tot de overige gronden in bezit van gemeente, gaat 

hier het gelijke eindresultaat uit komen? 

 

 

Kaderbrief 2019. 

 

1. Om een volledig beeld en een gedegen afweging te kunnen maken voor de behandeling 

van de kaderbrief 1 juli as. en de begrotingsvergadering op 5 november as. vinden wij dat 

er aan de onderhavige stukken een productbegroting toegevoegd moet worden (hebben wij 

vorig jaar ook reeds verzocht). Is men hier alsnog toe bereid? 

 

2. Kadernota pag. 1. 1c. Wat is de toegevoegde waarde van deze kaderbrief, vanwege 

het gegeven dat wij pas na Prinsjesdag echt de betrouwbare informatie krijgen 

verloop algemene uitkering komende jaren?  
 

3. Blz. 3. voor het planjaar 2019 een overschot voorspeld van afgerond € 63.000 oplopend 

tot bijna € 230.000 in het laatste jaar van dit begrotingstijdvak. Wanneer wij deze 

bedragen zuiveren van de incidentele baten en lasten, dan is er in 2019 sprake van een 

tekort van afgerond € 331.000 van € 63.000 naar een tekort van € 331.000. Wat is 

hiervan de belangrijkste oorzaak? Is het niet verstandig om bij iedere raadsnota de 

financiële consequenties te vermelden met name de uitputting, zodat men een beter 

beeld hiervan heeft? 
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4. Blz. 4. De exploitatiebijdrage aan de Bosdries is geraamd op € 114.000. In de gemaakte 

berekeningen is ervan uitgegaan dat het beheer van de beide sporthallen straks nog 

efficiënter georganiseerd kan worden, waardoor die exploitatiebijdrage in onze optiek kan 

worden beperkt tot € 50.000. Zodoende is dan in totaal € 600.000 ( € 536.000 plus 

€114.000 minus € 50.000) voor de Polfermolen beschikbaar. Wethouder Claudia 

Bisschops heeft al eerder in de commissievergadering EFTR van 8 mei jl. dat de 

taakstelling van € 600.000 niet gehaald wordt. Is hier ook rekening mee gehouden? 

 

5. Blz. 5. Exploitatiebijdrage kerstmarkt. Op 1 april 2019 heeft Uw raad de begroting 

vastgesteld van de nieuwe editie van de kerstmarkt. Zonder rekening te houden met 

indirecte opbrengsten (minimaal € 800.000) sluit die begroting met een exploitatietekort 

van € 150.000. Voor dat bedrag is een taakstelling opgenomen. In tegenstelling tot vorig 

jaar kunnen wij dit jaar op grotere schaal aanbesteden en kunnen wij voor een langere 

periode contracten afsluiten. Wij zijn ervan overtuigd dat dit tot lagere kosten moet leiden. 

Daarnaast zullen wij proberen om de beveiligingskosten te reduceren door de inzet van 

beveiligers meer af te stemmen op de piekmomenten. Mogen wij ervan uitgaan dat de 

veiligheid gegarandeerd blijft desondanks deze personeelsreductie? 
 

6. Kadernota pag. 7 en 8. Punten 3, 4, en 5 gemeenschappelijke regelingen. Hier moet 

steeds meer geld bij. Wat gaat het college doen om in samenspraak met andere 

deelnemende gemeenten om deze kosten te drukken? 
 

7. Blz. 11. Aanpassingen Prinses Beatrixsingel. De investering, die betrekking heeft op de 

variant “compleet”, wordt getaxeerd op € 1,3 miljoen. Deze variant is op 18 december 

2018 aan de raad gepresenteerd. Wanneer uw raad hiervoor kiest, resteert er na aftrek van 

de al beschikbare middelen nog een tekort van € 300.000. Met de structurele jaarlasten 

van dat bedrag wordt in de nu voorliggende kadernota rekening gehouden. Hierna geven 

wij U nog een nadere onderbouwing van de beschikbare middelen: 

- Parkeervoorzieningen € 750.000; 

- GRP Koningswinkelstraat € 80.000; 

- Leges “Par’Course” € 70.000; 
- Onderhoud asfalt 2019 € 100.000; 

- Per saldo € 1.000.000; 

Tot slot merken wij nog op, dat met de bewonersvariant een bedrag is gemoeid van  

€ 1.850.000. In dat geval moet er dus een aanvullend krediet van € 850.000 gevoteerd 

worden. In deze vergadering leggen wij een separaat voorstel aan u voor, aan de hand 

waarvan U de definitieve keuze kunt maken. Waarom is er onder het kopje 

aanpassingen Prinses Beatrixsingel ‘Leges “Par’Course”’ opgenomen? 
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8. Blz. 17. In de voorliggende kadernota is vanwege de omvang van de 

begrotingsproblematiek bij bestaand beleid en de onzekerheid rondom de realiteitswaarde 

van de taakstelling Polfermolen (€ 1,2 miljoen afgerond) geen ruimte gecalculeerd voor 

nieuw beleid. Daarvoor ontbreken de dekkingsmiddelen, althans bij de huidige 

begrotingskaders. Mocht het financiële tij keren en er wel ruimte ontstaan voor nieuwe 

prioriteiten, dan zullen wij U concrete voorstellen presenteren, waarover U dan op de dag 

van de openbare behandeling van de begroting kunt beraadslagen. Evenals vorig jaar is 

dat een apart besluitvormingstraject, waarvan de financiële consequenties via de eerste 

wijziging van de nieuwe begroting zullen worden verwerkt. Door ontbrekende 

dekkingsmiddelen voor het coalitieakkoord en met het gepresenteerd plaatje zal de coalitie 

nu eindelijk moeten gaan aangeven welke punten gerealiseerd zullen moeten worden om 

onze gemeente financieel gezond te houden en ruimte te behouden voor nieuwe 

prioriteiten die zich zeker zullen aandienen. Kan het college en de coalitie nu eindelijk 

een realistisch planning aandragen die past in het voorliggend financieel kader? 

 

9. Kadernota pag. 19. Kunt u ons nu eens aangegeven wanneer er gestart gaat worden 

met de bouw van Hotel Croix de Bourgogne en zijn 2 dependances? Wat ons betreft 

hoeft dit niet. 

 

Indien deze hotelontwikkeling onverhoopt niet doorgaat, levert dat een verliespost op in 

de orde van grootte van € 550.000,- (=subsidie provincie, verkoopopbrengst grond en 

reservering voor lopende/eventuele nieuwe verplichtingen). Verkoopopbrengst Grond: 

VSP heeft hierover tijdens de vergadering EFTR gevraagd of de grond verkocht is en 

hierop is door de Wethouder Vankan volmondig JA op geantwoord. Kan de wethouder 

deze onduidelijkheid ophelderen? 

 

10. Bijlage Kadernota pag. 1. Speerpunt 3 doorontwikkeling projecten natuur en 

economie. ‘Wijland Houthem’ De VSP vraagt zich af of de beoogde voorzieningen voor 

de inwoners van Houthem – St. Gerlach zijn  of voor Chateau St. Gerlach. Kunt u ons 

aangeven voor wie het nu daadwerkelijk is. 
 

11. Bijlage Kadernota pag. 5 overige ontwikkelingen.                                                                                                    

 Vervangen hockeyveld Sjinborn kosten € 500.000. Bedoeld u hier een zandveld 

of een waterveld? 

 Nieuw sportcomplex S.V. Geuldal. Kunt u ons aangeven wat hier de laatste 

stand van zaken is? 

 

12. Graag zouden wij willen weten wat de actuele stand van zaken is nadeelcompensaties 

Centrumplan? 

 

13. Kunt u ons aangeven wat de toegevoegde waarde is (geweest) inhuur traject m.b.t. 

woonwagenwerk? Want de overlast van loslopende honden met alle nadelige gevolgen 

vandien van woonwagenkamp Hekerbeek is bij lange na niet opgelost. 
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14. Kunt u ons aangeven wat de actuele stand van zaken is Ignatiusvallei? U geeft aan 

dat de raad en omwonenden ten zijner tijd zullen worden geïnformeerd. Op dit 

moment zijn geen posten opgenomen, betekent dit dat er dit betreffende voorlopig 

geen ontwikkelingen zullen zijn? 
 

15.  Wat is de toegevoegd waarde JOP Burg. Henssingel als jongeren daar vrijwel geen 

       gebruik van maken en op andere plaatsen veel overlast blijven veroorzaken? 
 

16.  Kunt u ons aangeven waar in Valkenburg a/d Geul nog ruimte is voor sociale  

 woningbouw? 

 

17.  Kunt u ons de laatste stand van zaken aangeven wat het vriendschapverzoek met de    

 Chinese stad Jiangyou City ons tot nu toe opgeleverd heeft? 

 

18.  Geluidswal Openluchttheater. Kunt u ons een overzicht geven van de  

 Klachten van bewoners overkant Plenkertstraat m.b.t. geluidsoverlast?                     

       Het Openluchttheater lag er eerder dan de appartementen aan de overkant. Is het  

       college het met ons eens dat de bewoners dat in hun afweging hadden moeten   

       meenemen voordat men een besluit nam om daar te gaan wonen? Wat betekent zo’n  

       geluidsmuur voor de akoestiek van het Openluchttheater? 

 

19. Kunnen wij een overzicht ontvangen bijdragen gemeentes aan Visit Zuid Limburg? 

 

 

Namens de raadsfractie van de VSP, 

 

Jef Kleijnen. 

 

 

 

 

 


